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Närvarande
Agnes Lindström (ordförande)
Ebba Drugge (skattmästare)
Saga Gidlund (ledamot)
Martin Viksten (ledarmot)

2023-11-01 18.00-19.00
Plats: Gröna Ridhuset +zoom

Ej Närvarande
Betty Hellberg (sekreterare)
Tilda Moodysson (ledamot)

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes lindström förklarar mötet öppnat

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Martin Viksten valdes jämte ordföranden att justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Föregående protokoll är påskrivet och publiceras inom kort på SFRKs hemsida.

§ 5 EKONOMI
Ekonomin ligger lite efter planeringen, styrelsen undersöker olika alternativ för att tjäna mer
pengar.

§ 6 RAPPORT KOMMITTÉER & GRUPPER
Cafeteriagruppen:

Cafeterian går bra.
Styrelsen har bestämt att Martin Viksten ska köpa in glass till cafeterian för att sälja under
sommaren.

Styrelsen föreslog även att köpa in varm choklad och sälja i cafeterianen i syfte att tjäna in
pengar.

http://www.sfrk.nu
http://www.linktr.ee/SolnaFRKsUSEK


Styrelsen har sett över alternativ för att underlätta pantningen i cafeterian. Istället för att ta ut
pantkvitton har styrelsen möjlighet att få in pengarna direkt på kontot.

Klubben har fattat beslut om att de är ansvariga för att köpa in bruksprodukter, typ två,
diskmedel osv, till köket i klubbis, istället för att cafeterians ska göra det.

Ebba Drugge skickar ut en påminnelse till cafeteriabarnen om att de måste följa reglerna när
de bakar.

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN

Höstlovet gick bra

Lucia:
Styrelsens luciatåg kommer att vara klockan 17.00 den 17 december.
Saga Gidlund är ansvarig för att göra reklam inför Lucia på Instagram och genom att sätta
upp lappar i stallet.
Agnes Lindström gör reklam på Facebook.

Julkalendern:
Martin Viksten frågar Björn om han vill vara med i årets julkalender.
Agnes Lindström gör ett schema inför julkalendern för vem som ansvarar för vilken dag och
och vilket tema.

Jullov:
Styrelsen planerar att endast ha jullovsaktiviteter efter nyår.
Styrelsen planerar jullovet i mer detalj under nästa styrelsemöte.

Den 1 december anordnar styrelsen julpynt i stallet. Ansvariga från styrelsen är Martin
Viksten och Agnes Lindström.
Martin Viksten ansvarar för att marknadsföra julpyntingen på Instagram.

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR

Styrelsen tog upp förslaget om att anordna aktiviteter under vanliga veckor i samband med
pluggstugor.

Styrelsen föreslår att ha trivselveckor i stallet i syfte att visa uppskattning till varandra och
förbättra gemenskapen.

Förslagen från styrelsen diskuteras vidare under nästa styrelsemöte.



§ 9 KOMMANDE MÖTEN
6/12- 2023

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
Saga Gidlund gör reklam för luca på Instagram om och i stallet.
Agnes Lindström gör reklam på Facebook.
Saga Gidlund eller Betty Hellberg ansvarar för att anmälan till Lucia läggs upp.

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes Lindström förklarar att mötet avslutat.

Vid protokollet

Saga Gidlund

Agnes Lindström Martin Viksten

Ordförande Justeringsperson


